
اشاره  با  تهیه کننده سریال »دودکش«   
جدید  فصل  ساخت  برای  کره ها  مذا به 
کنار دیگر برندهای سریالی  »دودکش« در 
که برایش ارائه یک قصه جذاب  کرد  بیان 
اهمیت زیادی دارد. زینب تقوایی، تهیه کننده 
سینما و تلویزیون درباره فعالیت های این 
روزهای خود برای ساخت قصه های جدید 
در تلویزیون یا شبکه نمایش خانگی به »مهر« 
گفت: در حال حاضر مشغول پیش برد چند 

قصه هستیم که هر کدام در مرحله متفاوتی 
است و بنا به نیاز مخاطب و مهیاشدن شرایط، 
انتخاب خواهیم کرد کدام قصه را زودتر به 
انر پروژه  تولید برسانیم. وی در پاسخ به ژ
پیش رو و علاقه مندی خود برای تولید اثر 
بیان کرد: هیچ وقت خودم را محدود به فضا و 
ژانر مشخصی نکردم و مثل تمام این  سال ها 
همچنان که دغدغه تهیه اثر در فضای درام را 
داشتم گاهی به سمت تولید کمدی رفتم. در 

حال حاضر هم نگاهم فقط معطوف به یک 
انر نیست و قصه هایی که در دست داریم  ژ
نیز در فضاهای متفاوتی هستند. تقوایی 
کید بر اینکه فضای جامعه تا حدودی  با تا
مشخص می کند که فیلمساز به کدام سمت 
حرکت کند، عنوان کرد: بیش از آنکه شرایط 
تهیه و تولید برایم مهم باشد، نیاز مخاطب 
را اولویت قرار می دهم. یک زمان دغدغه ای 
اجتماعی و لزوم پرداختن به مساله ای در 
خانواده من را به سمت ساخت آثاری چون 
»مدینه« و »پشت بام تهران« سوق داد و یک 
زمانی مثل دوران کرونا برای روحیه بخشی به 
مردم کمدی های »باخانمان« و »دودکش« 
را تهیه کردم. این تهیه کننده درباره دلایل 
ماندگاری نام یک کمدی تلویزیونی در ذهن 
شبکه  کمدی های  با  قیاس  در  مخاطب 
افزود: برای موفقیت یک  نمایش خانگی 
غ از کیفیت، آنچه که در  سریال کمدی فار
جهت افزایش اقبال عمومی بسیار موثر بوده، 
شرایط پخش است. یکی از دلایل مهم اینکه 
سریال های کمدی تلویزیون تبدیل به برند 
و نام های به یادماندنی می شوند پخش هر 
شبی اثر است. در پخش هر شبی مخاطب 
کترها خو می گیرد و  خیلی زود با قصه و کارا
جهان سریال را می شناسد و خودش را در 
آن پیدا می کند اما پخش سریال کمدی در 

نمایش خانگی به صورت هفتگی است و به 
هر حال همین موضوع ضریب این اتفاق را 
کاهش می دهد. تقوایی با اشاره به اهمیت 
و تاثیر تماشای جمعی یک اثر کمدی اظهار 
کرد: معتقدم کمدی ها را باید در جمع نگاه 
کرد، خنده ، خنده می آورد و این خنده های 
که اعتبار و نشان اقبال یک  جمعی است 
اثر کمدی می شود. این اتفاق هم در فیلم 
سینمایی و هم در سریال صادق است. این 
تهیه کننده سینما و تلویزیون درباره تولید 
دوباره و بازگشت سریال های چند فصلی و 
کی« و… به  برندها مثل »پایتخت«، »زیرخا
جدید  فصل  ساخت  احتمال  و  تلویزیون 
کرد: خوشحال  سریال »دودکش« عنوان 
که تلویزیون به سراغ میراث خود  هستم 
رفته و بی تردید این یک حرکت رو به جلو 
است. درباره تولید فصل جدید »دودکش« 
که  آنچه  انجام شده است.  کراتی  نیز مذا
برای خودم در مورد تداوم تولید »دودکش« 
که در عین حفظ  اهمیت دارد این است 
گرفته »دودکش« در ۲ فصل  هویت شکل 
قبل، قصه ای جذاب برای ارایه به مخاطب 
داشته باشیم. تقوایی گفت: تولید فصل های 
بعدی یک سریال وسواس بیشتری مطالبه 
می کند چرا که هر کاستی می تواند موفقیت 
و اقبال آن اثر را به ضد خودش بدل کند. در 
مورد ساخته شدن فصل سوم »دودکش« 
نیز باید ببینیم با توجه به تعهد و مشغله 
همکاران مان در سایر پروژه ها تا چه اندازه 

شرایط فراهم می شود.
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هیات  عضو  خطیب زاده،  علی اصغر   
در  خیابانی  تئاتر  مسابقه  بخش  انتخاب 
گفت:  فجر  تئاتر  جشنواره  چهل ودومین 
»نسبت به دوره های گذشته شاهد استقبال 
سراسر  هنرمندان  جانب  از  چشمگیرتری 
کشور بودیم. همچنین در بخش تئاتر خیابانی 
تنوع موضوعی قابل توجهی در هر دو بخش 
»تازه ها« و »برگزیده ها« وجود داشت.« این 
کیفیت آثار ارسالی به  مدرس تئاتر درباره 
چهل ودومین جشنواره تئاتر فجر در گفت وگو 
با »فارس« اظهار داشت: هنگامی که بحث 

ح می شود، یک نکته  کمیت مطر کیفیت و 
دارای اهمیت است. ما نمایش های بسیار 
خوبی را شاهد بودیم که برای بخش مسابقه 
انتخاب شدند و از طرفی آثاری وجود داشت 
خیابانی  نمایش های  حوزه  در  اصلا  که 
قابل تعریف نبوده و بیشتر تئاتر در خیابان 
محسوب می شدند تا »تئاتر خیابانی. این 
نمایش ها توسط جوانان علاقه مند تولید 
شده که اتفاق بسیار مثبتی است، به خصوص 
که این افراد در نقاط مختلف کشور مشغول به 
فعالیت هستند. لازم است این جوانان تحت 
کافی  گرفته و منابع مطالعاتی  آموزش قرار 
که تعداد آثار  در اختیار آن ها قرار بگیرد، چرا
ترجمه شده بسیار محدود است. من به عنوان 
یکی از انتخاب  کنندگان این بخش خوشحالم 
که شاهد تمام آثار بودم. اتفاق های بسیار 

که در نیروی جوان  خوبی در راه است چرا
پتانسیل و ظرفیت های فراوانی وجود دارد 
که ارزشمند است. خطیب زاده با بیان اینکه 
تئاتر خیابانی در سال های اخیر با استقبال 
خوبی روبه رو شده است، افزود: نمایش این 
آثار نیازمند برنامه ریزی دقیق و کامل است. 
در کشور پارک های مناسب بسیاری وجود 
دارد و با هماهنگی شهرداری، وزارت ارشاد و 
کانون نمایش های خیابانی می شود فرصتی 
را برای اجرا به وجود آورد. این کارگردان درباره 
گی های اصلی »تئاتر خیابانی« گفت: در  ویژ
دیکشنری چمبرز آمده تئاتر خیابانی اثری 
است که نمی توان آن را در سالن اجرا کرد و 
این خصیصه اصلی در این گونه تئاتری به 
 - گر شمار می رود. در تئاتر خیابانی، تماشا
گوستو بوال نیز به آن  بازیگر وجود دارد که آ

اشاره کرده است. اینگونه تئاتری چارچوب 
خاص خود را دارد و هر اثری مناسب اجرا در 
خیابان نیست. همچنین متن در اینگونه 
نمایشی بر اساس چارچوب های ارسطویی 
گر  شکل نمی گیرد. در تئاتر خیابانی با تماشا
آثار  زمان  نباید  و  هستیم  مواجه  رهگذر 
بیش از اندازه مطول باشد. خطیب زاده در 
پایان توضیح داد: جشنواره بین المللی تئاتر 
، مهم ترین رویداد تئاتری کشور است  فجر
و همه تلاش می کنند تا به آن راه پیدا کنند، 
که این جشنواره در آینده هنری افراد  چرا
گونه ای  اثرگذار است. باید برنامه ریزی به 
باشد که تمامی آثار راه یافته در تمام مقاطع 
 ، سال به صورت چرخشی یا با تدبیری دیگر
که یک نمایش برای  روی صحنه بروند، چرا

دیده شدن توسط مردم تولید می شود.

علی اصغر خطیب زاده:  

 هر اثری مناسب اجرا 
در خیابان نیست

 آغاز تبلیغات محیطی 
 » »تئاتر فجر

جشنواره  دومین  و  چهل  اجرایی  دبیر   
تبلیغات  کرد:  اعلام  فجر  تئاتر  بین المللی 
۲۹ دیماه و تبلیغات  محیطی جشنواره از  
شهری این رویداد از ۱ بهمن در سطح شهر 
شفیعی  امیرحسین  می شود.  انجام  تهران 
جشنواره  دومین  و  چهل  اجرایی  دبیر 
بین المللی تئاتر فجر درباره چگونگی اجرای 
از  دوره  این  شهری  و  محیطی  تبلیغات 
گفت: در بخش تبلیغاتی  جشنواره، به مهر 
تئاتر  بین المللی  جشنواره  دومین  و  چهل 
فجر ۲ شکل برنامه ریزی کردیم؛ بخش اول 
مربوط به تالارهای میزبان جشنواره است که 
طی ۲ شب، ۲۹ و ۳۰ دیماه در ورودی آن ها 
تبلیغات محیطی جشنواره انجام می شود. 
برای مجموعه تئاتر شهر هم که محل اصلی 
برگزاری جشنواره محسوب می شود فضاسازی 
وی  می شود.  انجام  مطلوب تری  شکل  به 
زیباسازی  سازمان  همکاری  با  کرد:  کید  تا
تبلیغاتی  اقلام  ۱ بهمن  از  شهرداری تهران 
جشنواره در بیلبوردها، عرشه ها و پرتال های 
شهری نصب می شوند. شفیعی درباره اجرای 
تبلیغات جشنواره چهل و دوم تئاتر فجر در 
فضای ایستگاه های مترو، افزود: با همکاری 
با  معاونت فرهنگی متروی تهران همزمان 
افتتاحیه جشنواره فضاهای تبلیغاتی مترو 
به تبلیغ جشنواره تئاتر فجر اختصاص پیدا 
می کند. دبیر اجرایی چهل و دومین جشنواره 
بین المللی تئاتر فجر درباره همکاری رسانه ملی 
برای تبلیغ این دوره از جشنواره، اظهار کرد: 
امسال در جشنواره گزارش های تصویری سه 
دقیقه ای را به صورت روزانه آماده می کنیم 
تا هم در فضای مجازی و هم در رسانه ملی 
و فضاهای رسانه ای دیگر پخش شود. وی 
با بیان این که با اتوبوسرانی شهر تهران برای 
تبلیغ جشنواره چهل و دوم تئاتر فجر توافقی 
نشده است، درباره فضاسازی تبلیغاتی در پهنه 
رودکی افزود: در پهنه رودکی هم که فضای 
اصلی اجراهای تئاتر خیابانی است تبلیغات 
محیطی انجام خواهد شد. شفیعی تصریح 
اعتبارات مالی  و  که ظرفیت  آنچه  کرد: هر 
جشنواره چهل و دوم در حوزه تبلیغاتی است 
و ستاد جشنواره باید انجام دهد به سرانجام 
می رسانیم. در تبلیغات شهری نیز با همکاری 
سازمان زیباسازی و شهرداری تهران نسبت 
به سال های گذشته اقدامات بیشتر و بهتری 
جشنواره  دومین  و  چهل  می شود.  انجام 
بین المللی تئاتر فجر از ۲۷ دی تا ۱۲ بهمن، با 
دبیری مهدی حامدسقایان در تهران در حال 

برگزاری است.

ترامپ  دونالد  از  باردیگر  اوکراین  رئیس جمهور   
کرد تا ایده خودش را در مورد چگونگی  درخواست 
برخورد با روسیه تشریح کند. »ولادیمیر زلنسکی« در 
اظهاراتی انتقادآمیز از »دونالد ترامپ« این سوال را 
پرسیده که در صورت پیروزی در رقابت ریاست جمهوری 
گر ببیند که روسیه پس از پیروزی بر اوکراین  سال ۲۰۲۴ ا
کشور دیگری به راه انداخته است، چه  جنگ را در 
اقدامی می کند. سوال زلنسکی پس از بیان اظهارات 
ترامپ مبنی بر اینکه در صورت بازگشت به کاخ سفید به 
سرعت به جنگ اوکراین و همچنین جنگ در خاورمیانه 
ح شد. زلنسکی در جریان نشستی  پایان می دهد، مطر
با شورای رسانه ای بین المللی در داووس با اشاره به 

کرد:  صحبت های رئیس جمهور سابق آمریکا عنوان 
ترامپ گفته است که می تواند جنگ را متوقف کند و در 
این رابطه با من و پوتین گفت وگو می کند. او گفته است 
گر پس از این گفت وگو، پوتین با توقف جنگ مخالفت  که ا
گر اوکراین  کند او سلاح بیشتری برای اوکراین می فرستد و ا
با توقف جنگ موافقت نکند متقابلا این اقدام را برای 
روسیه انجام می دهد. زلنسکی با اشاره به صبحت های 
ترامپ اظهارکرد: فرض کنیم ترامپ به این خاطر که ما 
گذاری سرزمین هایمان  با پیشنهاد روسیه مبنی بر وا
مخالفت می کنیم، از ما حمایت هم نکند و حتی از ما روی 
گر  برگردانده و مثلا در آخر پوتین کشور ما را اشغال کند. ا
پوتین بعد از ما به سراغ کشور دیگری از ناتو برای اشغال 

کردن برود، آن موقع ترامپ چه خواهد کرد؟ زلنسکی 
گر به پوتین اجازه  خطاب به ترامپ ادعا کرد که »حتی ا
داده شود که وارد اوکراین شود و اوکراین را به طور کامل 
تحت تصرف خودش درآورد، او بازهم متوقف نخواهد 
شد.«، افزود: این به معنای آن است که اروپا یکی از 
بزرگ ترین و قدرتمندترین ارتش های خود را به دلیل 
جنگ اوکراین از دست داد. زلنسکی پیش تر از ترامپ 
گر »طرح صلح« خاصی را برای اوکراین  خواسته بود که ا
مدنظر دارد، آن را ارائه کند. وی در این درخواست به این 
موضوع نیز اشاره کرده بود که به هیچ وجه حاضر نیست 
گذار کند و با طرحی که  سرزمین های خود را به روسیه وا

بر این اساس باشد، کاملا مخالف است.

  نخست وزیر ارمنستان اظهار داشت که دستور کار صلح 
کو مطابق با منافع این کشور است. »نیکول پاشینیان«  با با
در جلسه پرسش و پاسخ در پارلمان این کشور گفت: 
کمیت و تمامیت  تمام اقدامات دولت و حفاظت از حا
ارضی جمهوری ارمنستان است. به گزارش خبرگزاری 
»آرمناپرس«، پاشینیان افزود: »در مورد اطلاعیه های 
رسمی جمهوری آذربایجان، من به آنها پاسخ داده ام. باید 
کو در پاسخ به درخواست های طرف ارمنی  بگویم که با

ل متقابل ارائه می کند.« وی ادامه داد: »ما  دو استدلا
دستور کار صلح را مطابق با منطق جمهوری آذربایجان 
اعلام نکردیم، دستور کار صلح را مطابق با منطق خود 
گر جمهوری  اعلام کردیم.« نخست وزیر ارمنستان افزود: ا
آذربایجان از دستور کار صلح عقب نشینی کند، این بدان 
معنا نیست که طرف ارمنی نیز باید از آن عقب نشینی کند. 
ارمنستان و جمهوری آذربایجان بعد از دو جنگ خونین 
در آستانه توافق صلح قرار گرفته اند و اخیرا مقام های دو 

کرات صلح  کشور مواضعی را در حمایت از پیشبرد مذا
کو سیگنال های  اتخاذ کردند هرچند که هنور سران با
منفی ارسال می کنند. رئیس جمهور جمهوری آذربایجان 
بیان داشت: »رهبری ارمنستان باید از درس های تاریخی 
نتیجه گیری درستی بگیرد و به گونه ای رفتار کند که ما 
را خشمگین نکند.« علی اف گفت: »به نظر من این باید 
درس عبرتی نه تنها برای ارمنستان، بلکه برای دیگران 

باشد که نمی توان با زبان تهدید با ما صحبت کرد.«

»زلنسکی« طرح صلح ترامپ را زیرسوال برد

نیکول پاشینیان: 

 برای حفظ تمامیت ارضی در تلاش هستیم

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش
 پیشنهاد دبیرکل سابق ناتو 

به »بایدن« برای شکست ترامپ
اظهاراتی  در  راسموسن  ناتو  سابق  دبیرکل   
خطاب به بایدن استراتژی توصیه ای خود برای 
ریاست جمهوری  انتخابات  در  ترامپ  شکست 
۲۰۲۴ آمریکا را تشریح کرد. دبیرکل سابق ناتو از »جو 
بایدن« رئیس جمهور آمریکا و دیگر قانون گذاران 
دموکرات  خواسته تا با اعلام موافقت با دیدگاه های 
جمهوری خواهان در رابطه با رسیدگی به بحران 
، شانس پیروزی دونالد  مرزهای جنوبی این کشور
ترامپ در انتخابات ماه نوامبر را کاهش دهند. به 
راسموسن«  فوگ  »آندرس  »نیوزویک«،  گزارش 
دبیرکل سابق ناتو عنوان کرده است که بایدن و دیگر 
دموکرات های آمریکا با اقدام در راستای موافقت با 
طرح جمهوری خواهان در زمینه تغییر سیاست های 
مرزی کشور هم شانس پیروزی »دونالد ترامپ« نامزد 
حزب جمهوری خواه را در انتخابات ریاست جمهوری 
ماه نوامبر کاهش می دهند و هم اینکه با این اقدام 
روند تداوم کمک های آمریکا به متحدانش را تضمین 
می کنند. دبیرکل سابق ناتو اظهاراتش را پس از پیروزی 
ترامپ در انتخابات مقدماتی ایالت آیووا مطرح کرد. به 
گفته وی توافق دموکرات ها با جمهوری خواهان بر سر 
تامین مالی سیاست های مرزهای جنوبی این کشور 
موجب می شود تا آمریکا کمک های جدیدی را به 
اوکراین و علیه روسیه ارائه دهد. راسموسن عنوان کرد: 
گر دموکرات ها از من بپرسند که چکاری باید انجام  ا
دهند، توصیه من به آنها این است که دیدگاه های 
جمهوری خواهان در مورد مساله مرزی را بپذیرند و 
از این طریق بسته ای با محوریت چهار مولفه اصلی 
حمایت از اوکراین، حمایت از اسرائیل، حمایت از 
تایوان و حل بحران مرزی آمریکا را برای ارائه به کنگره 
آماده کنند. وی گفت: حل سریع این موضوع اهمیت 
زیادی دارد چرا که بایدن علاقه مند است تا پیش از 
شروع مبارزات انتخاباتی اش آن را حل و فصل کند. 
ح می شود  پیشنهاد دبیرکل سابق ناتو در حالی مطر
که نتایج نظرسنجی ها در آمریکا نشان می دهد، تقریبا 
نیمی از آمریکایی ها با اظهارات جنجالی ترامپ در 
مورد مهاجران غیرقانونی و این جمله که آنها »خون 
کشور را مسموم می کنند« موافق هستند و اساسا این 
موضوع به یکی از دغدغه های اصلی رای دهندگان 
است.  شده  تبدیل   ۲۰۲۴ سال  انتخابات  برای 
راسموسن که از سال ۲۰۰۱ تا ۲۰۰۹ به عنوان نخست وزیر 
دانمارک در حال فعالیت بود به دموکرات ها گفته است 
که بحران مهاجرت در آمریکا، چشم انداز سیاسی 
اروپا را هم تغییر داده و بی توجهی به این مساله و 
گرفتن خواسته های جمهوری خواهان در  نادیده 
باب سیاست های مرزی به فعالیت و روی کارآمدن 

افراط گرایان دامن می زند.

 وزیر خارجه روسیه:  

   ۳۰ کشور خواستار پیوستن به »بریکس« هستند
کوتــــاه

 وزیر خارجه روسیه اعلام کرد که ده ها کشور تمایل 
خود را برای پیوستن به کشورهای گروه »بریکس« اعلام 
کردند. به گزارش راشاتودی، »سرگئی لاوروف« در نشستی 
مطبوعاتی در مسکو گفت: نزدیک به ۳۰ کشور تمایل خود 
را برای پیوستن به گروه »بریکس« اعلام کردند. لاوروف 
اظهارکرد: یکی از مهم ترین گام ها در جهت تقویت موقعیت 
جهانی بریکس تصمیم برای گسترش این گروه است که 
ترکیبی از اقتصادهای نوظهور است. لاوروف پیش از این 
کنون  نیز اعلام کرده بود که »علاوه بر کشورهایی که هم ا
، خیلی از کشورها برای  عضو اتحادیه ما هستند، تا به امروز
برقراری روابط همکاری و مشارکت با بریکس، ابراز تمایل 
کید کرد: میل و اشتیاق شمار  کرده اند. وی دراین باره تا
زیادی از کشورها برای پیوند نزدیک تر با این گروه طبیعی 
است چون بریکس در یک چهارچوب کاملا دموکراتیک 
به  همچنان  می کند.  فعالیت  متقابل  احترام  برپایه  و 
تقویت مواضع بریکس به عنوان یکی از ستون های جهان 
چندقطبی ادامه خواهیم داد. اوایل دیماه »آنیل سوکلال« 
نماینده آفریقای جنوبی در گروه »بریکس« اعلام کرد که 

۵ کشور ایران، عربستان سعودی، امارات، اتیوپی، و مصر 
می پیوندند. کشورهای گرروه بریکس که در ابتدا شامل 
برزیل، روسیه، هند، چین و آفریقای جنوبی بود، در ماه 
گوست گذشته از شش کشور دیگر دعوت کرد تا به این گروه  آ
بپیوندند؛ گروهی که هدف آن مقابله با سلطه نظم جهانی 
به رهبری آمریکاست. روسیه گروه بریکس را در سال ۲۰۰۹ 
تأسیس کرد و در حال حاضر ۴۲ درصد از جمعیت جهان، 
۳۰ درصد از جغرافیای جهانی و ۲۴ درصد از تولید اقتصادی 
جهانی را تشکیل می دهد. پنج کشور جدید با شرکت در 
آخرین نشست بریکس در دوربانِ آفریقای جنوبی، در اوایل 
ماه جاری این دعوت را پذیرفتند و پیش بینی می شود 
که نمایندگان آنها در نشست بعدی بریکس در ۳۰ ژانویه 
در مسکو شرکت کنند. با این حال، کشور آرژانتین پس از 
پیروزی خاویر مایلی، رئیس جمهور راست گرا و افراطی در 
ماه گذشته، درخواست این کشور برای پیوستن به بریکس 
را لغو کرد. سرگئی لاوروف وزیر امور خارجه روسیه اعلام 
کرد که بیش از ۳۰ کشور برای توسعه روابط با بریکس ابراز 

علاقه کرده اند. 

سرگئی ریابکوف: 
 اموال مسکو مصادره شود، اقدام می کنیم

 معاون وزیر خارجه روسیه بدون ارائه جزئیات غرب را 
تهدید کرد که در صورت مصادره اموال این کشور به نفع 
اوکراین، اقدام خواهند کرد. سرگئی ریابکوف به غرب هشدار 
داد: در صورت مصادره اموال این روسیه، مسکو گزینه اقدام 
متقابل را منتفی نمی داند. بنا بر گزارش »ریانووستی«، 
ریابکوف گفت: »ما انتظار هیچ گونه اقدام عقلانی از سوی 
دشمنان غربی خود را نداریم، انتظار هیچ گامی که نشانگر 
حداقل فهم آن ها از این که تا چه اندازه بحث درباره این 
موضوع غیرسازنده و غیرمفید است، نداریم.« غرب و به طور 
خاص اتحادیه اروپا و آمریکا به بهانه عملیات نظامی روسیه 
در اوکراین، مناسبات با بانک مرکزی و وزارت دارایی روسیه 
را متوقف کردند و حدود ۳۰۰ میلیارد دلار از ذخایر ارزی این 
کشور در بانک های غربی را مسدود کردند. این مقام روس 
گر چنین تهدیدهایی محقق شود،  سپس تصریح کرد: »ا
ما اقداماتی انجام می دهیم که شامل اقدامات متقابل نیز 
می شود.« معاون وزیر خارجه روسیه ادامه داد: »دلیلی 
وجود ندارد که الان این اقدامات را اعلام کنیم.« پیش از 
این کاخ سفید اعلام کرده بود که گزینه مصادره اموال روسیه 
برای بازسازی خساراتی که در جنگ به اوکراین وارد شده، 

منتفی نیست و روی میز قرار دارد.

هشدار »بایدن« به جمهوری خواهان
 همزمان با اینکه کنگره ایالات متحده همچنان نتوانسته 
به توافقی برای تداوم ارسال کمک ها به اوکراین برسد، 
رئیس جمهور آمریکا به جمهوری خواهان این کشور هشدار 
داد که مسدودسازی کمک های نظامی واشنگتن به کی یف 
»جهان آزاد« را تهدید می کند. به گزارش ایسنا، کاخ سفید 
در بیانیه ای عنوان کرد: جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا 
خطاب به رهبران مجلس نمایندگان و سنا بیان کرد که 
این بن بست چند ماهه امنیت ملی آمریکا، ائتلاف ناتو و 
سایر جهان آزاد را به خطر می اندازد. در ادامه بیانیه کاخ 
سفید آمده است: رئیس جمهور آمریکا از کنگره خواست تا 
فورا کمک های اضافی در راستای حمایت از اوکراین انجام 
کنون اقدامی را برای حل وفصل چالش هایی  شود. ما باید ا
در مرز انجام دهیم. ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور روسیه 
از دودستگی و آشفتگی بر سر عدم توافق بودجه اوکراین 
»سود خواهد برد« و شاید این اقدام، مسکو و »دیگر 
رژیم های خودکامه« را برای حمله به سرزمین های دیگر 
تشویق کند. پیش تر گزارش شد که دولت اوکراین پس از 
عدم تحقق بودجه وعده داده شده از سوی نزدیک ترین 
متحدانش، برای جمع آوری پول برای پرداخت خدمات و 
مزایای عمومی تقلا می کند. درخواست بودجه ۶۰ میلیارد 
دلاری دولت جو بایدن همچنان در کنگره به بن بست 
خورده، در حالیکه بسته حمایتی پیشنهادی ۵۰ میلیارد 
یورویی اتحادیه اروپا هم به تازگی توسط مجارستان وتو شد. 

 فیلم برداری »بی بدن« تمام شد
 فیلم برداری فیلم سینمایی »بی بدن« نخستین ساخته 
سینمایی مرتضی علیزاده به تهیه کنندگی سید مصطفی 
سینمایی  فیلم  فیلم برداری  رسید.  پایان  به  احمدی 
علیزاده  مرتضی  سینمایی  ساخته  نخستین  »بی بدن« 
به تهیه کنندگی سید مصطفی احمدی، به پایان رسید و 
همزمان نخستین تصاویر از سروش صحت و گلاره عباسی 
در این فیلم اجتماعی منتشر شد. این ۲ بازیگر در کنار الناز 
گر نقش های اصلی »بی بدن«  کردوست و نوید پورفرج ایفا شا
هستند. »بی بدن« از فیلم های ملتهب اجتماعی امسال 
است که پس از اتمام مراحل طولانی فنی در چهل ودومین 

جشنواره فجر رونمایی خواهد شد.

جشنواره فیلم فجر افتتاحیه خواهد داشت
 مدیر روابط عمومی جشنواره بین المللی فیلم فجر اعلام 
کرد: امسال بعد از چند سال مراسم افتتاحیه خواهیم 
داشت. مسعود نجفی در گفت وگوی تلفنی با برنامه سلام 
صبح بخیر درباره شگفتی های این دوره از جشنواره به بخش 
نگاه نو اشاره کرد و گفت: در بخش مستقل نگاه نو که دوباره 
به جشنواره اضافه شد اولین فیلم  بلند فیلمسازان به نمایش 
درمی آید و به گواه اظهارات اعضای هیات انتخاب می توان 
گی های جشنواره چهل و دوم محسوب  گفت یکی از ویژ
می شود. او افزود: تنوع ژانری، جغرافیایی و گونه ای فیلم ها و 
تنوع نسلی فیلمسازان از ویژگی های چهل ودومین جشنواره 
فیلم فجر است و ما در این دوره ۸ فیلم درام اجتماعی، ۶ 
فیلم در حوزه دفاع مقدس و جنگ، ۴ فیلم ژانر کمدی و 
فیلم هایی در حوزه کودک و تاریخی داریم. نجفی توضیح داد: 
فیلم هایی که متقاضی حضور در جشنواره هستند توسط 
هیات انتخاب بازبینی و انتخاب می شود و از سوی جشنواره 
در  حضور  امکان  فیلم هایی  نمی شود.  اعمال  ممیزی 

جشنواره فیلم فجر را دارند که پروانه نمایش داشته باشند.

 اجرای مشترک کلهر و »یویوما« 
کمانچه و »یویوما«،  ، نوازنده سرشناس  کلهر کیهان   
به همراه  چینی تبار  آمریکایی  ویولنسل  نامی  نوازنده 
orchestra of americas )یک ارکستر سمفونیک برنده 
جایزه گرمی لاتین است که نوازندگان آن از ۱۸ تا ۳۰ سال 
سن دارند، روی صحنه می روند. این کنسرت ساعت ۱۹و۳۰ 
دقیقه روز سه شنبه ۲۲ خرداد سال آینده )۱۱ ژوئن( در سالن 
Hill Auditorium دانشگاه میشیگان واقع در شهر ان آربور 
ایالت میشیگان کشور آمریکا برگزار می شود که کنسرتوی 
جدید کلهر برای چلو و کمانچه از جمله قطعات اجرایی 
آن است. کیهان کلهر پیش از این به همراه گروه »جاده 
 ابریشم« و یویوما آلبومی را به نام »تا خانه با من بخوان«، 

منتشر کرده است.

 در گفت وگو با تهیه کننده مطرح شد

  فصل جدید سریال »دودکش« می آید؟


